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Сочинение является условным отражением эзотерических (связанных с мистическими, тайными учения-

ми) верований. Инь и ян – в китайской философии олицетворение женского и мужского начала; карма – 

в буддизме и индуизме воздаяние за праведные и греховные поступки человека; нирвана – в индуизме 

освобождение от страданий, состояние душевного покоя.

This piece is a conditional reflexion of the esoterical (i.e. connecting with mystical, secret teachings) believes.

In and Yan – in the Chinese philosophy is the embodiment of the female and male principles; Karma – in Buddism 

and Hinduism is the recompence for righteous and siful deeds of the men; Nirvana – in the Hinduism is the

liberation of sufferings, the state of soulful peace. 

(2006)

ТРИПТИХ

(эзотерический)
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TRIPTYCH

(esoteric)
YIN AND YANG1
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В этой части цикла исполнителю предлагается самому внести штрихи, динамику, агогику, аппликатуру и

избрать свою трактовку пьесы.

In this part of the cycle it is supposed that the performer could apply himself some nuances, dynamics, agogics 

and fingering to create the construct of this piece.

ОЖИДАНИЕ КАРМЫ                  2         EXPECTATION OF KARMA
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В этой части цикла исполнитель также может избрать оттенки исполнения и штрихи самостоятельно.

In this part of the cycle it is supposed that the performer could apply himself some nuances.

ВИДЕНИЕ НИРВАНЫ            3             VISION OF NIRVANA
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